
ÇANAKKALE ONSEKİZ MART ÜNİVERSİTESİ YABANCI DİLLER YÜKSEKOKULU

YABANCI DİLLER BÖLÜMÜ

TOPLANTI TUTANAĞI

Toplantı Yeri: Yadyo Toplantı Salonu
Toplantı Tarihi: 21 Kasım 2023
Başlangıç ve Bitiş Saati: 13.00-14.00

Gündem: 2023-2024 GEPP Dönem İçi Değerlendirme Toplantısı

Görüşülen Konular ve Tavsiye Kararları:
Toplantı başında dönem içerisinde öğretim görevlileri tarafından ortak hareket edilmesi gereken
hususlar hatırlatıldı. Bunlar; 

- English File ve Reading Explorer ders kitaplarının online alıştırmalarının zorunlu tutulup
performans notu olarak değerlendirilemeyeceği 

- Vize haftası her hocanın 8. haftaya kadar olan devamsızlık sayılarını bireysel olarak sınıflarına
duyurması gerektiği

- Sınav hazırlamaktan sorumlu hocaların bu süreçte iletişim içerisinde kalarak birbirlerinden
bağımsız hareket etmemeleri gerektiği ve birlikte sınava nihai halini vererek proof’a
yollamaları gerektiği

- Proof’tan sorumlu hocanın sınavı hem içerik hem de format açısından kontrol etmesi ve tespit
ettiği hususları hazırlayan hocalarla paylaşma konusunda sorumluluğunu yerine getirmesi
gerektiği

- Sınavlar hazırlanırken seçilen kelime ve gramer yapılarının ders materyallerinde yer alan ve
işlenen ünitelerin ilgili bölümlerinden seçilmesi gerektiği



Sonrasında Öğretim Görevlilerine ilk 7 haftalık süreçle ilgili görüş ve talepleri soruldu.
- Önümüzdeki akademik yıl için, ilk 6 hafta Main Course ve Skills hocaları tarafından ortak

yürütülen müfredatın haftalık akışının ünite sırasına göre revize edilmesinin ve konuları
ayırmak yerine bir hocanın kaldığı yerden diğer hocanın devam etmesinin daha iyi olabileceği
tavsiyesinde bulunan hocalar oldu. 

- İlk 6 hafta Main Course işlenmesi sebebiyle Skills vize sınavında bir üniteden sınav yapma
hususunda değişikliğe gidilebileceği tavsiye edildi. 

- Skills dersi sınavlarında hem reading hem writing soruları sormak yerine öğrencilerin bir
sınavda reading, başka bir sınavda writing’den sorumlu tutulabileceği hususunun düşünülmesi

önerildi. 

Öğretim görevlilerin görüşlerinin alınmasının ardından toplantı sonlandırıldı.

Gündem dışı görüşülen konular:

- Ydyo’daki şubelerde ders veren bazı öğretim görevlileri, Ydyo ve SBF binalarındaki öğrenci
dağılımının dengesiz olduğu, Ydyo’daki öğrencilerin seviye olarak daha düşük olduğu ve bu
sebeple müfredat ve sınavlara yetişme konusunda zorluk yaşadıklarını dile getirdiler. Bunun
üzerine gelecek yıl G1’den başlamak üzere şubelerin öncelikle Ydyo’dan başlatılabileceği ve
seviye sınıfları da dahil olmak üzere ilk şubelere Ydyo’da ders veren hocaların girebileceği
konuşuldu. 

Toplantı Başkanı: Kübra ARICAN

Katılımcılar: Anıl CEYLAN, R. Coşkun GÜREL, Aysun ZOR, Elif ARPACI, Ahu AKBAY, 

Aydın GÜLTEKİN, Deniz ÇELİK, Diba ŞENTÜRK, Didem S. AVCI, Ebru Y. HINIZ, İpek 
EKER, Lena T. BAKIR, Melis ŞENOL, Merve Nihal TAN, Mübeher Ü. GÖKER, Nalan B. 
BALKIR, Nurtekin CURA, Seçil EMEKLİOĞLU, Serpil G. KELEKÇİ. 




